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Så da var dette året over. Mitt andre presidentår. 

Jeg vil ikke undervurdere erfaringen fra det første 

presidentåret som erfaring. Allikevel er det med 

blandede følelser jeg overleverer stafetten til neste 

president, også han for andre gang. Ambisjonen om 

10 nye medlemmer i arbeidsfør alder, kvinner og 

menn, var vel ikke realistisk. Men jeg er 

takknemlig for alle som forsøkte.  

 

Høydepunktet i dette året var allikevel intercity 

møtet på Quality, med gode foredrag om «Industri 

og bærekraft i urolige tider», og med mange 

fremmøtte, fra mange rotaryklubber i flere 

distrikter. Jeg ble på siste møte tildelt «Paul Harris» 

medalje for innsatsen, noe ufortjent synes jeg når 

status er 3 minus tross innsatsen. 

 

Jeg vil takke alle for innsatsen i styret og 

komiteene, mye godt Rotary-arbeid, men jeg vil 

spesielt takke Per Erik for utrettelig innsats med 

månedsbrevet, Rune for arbeidet med digitale 

plattformer, Morten for god styring av møter og 

festligheter, og Rolf for gode programmer gjennom 

hele året. Til slutt vil jeg ønske Per Frode og hans 

styre lykke til videre, og til alle sammen:  

GOD FERIE !!! 

 

Øistein 
 

Nr. 12 Årgang 47 
Juni 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møteprogram: 
 

Juli Sommerferie 

 

Omdømmekomitéen og månedsbrevreferentene 

takker for et begivenhets rikt år og ønsker alle en 

riktig god og varm sommer! 

 
 

Klubbinformasjon: 
Charterdato: 22. mai 1975 
Møtested: Skjeberg Rådhus (Kantina) 
Møtetid: Onsdag kl. 19.00 

Styret: 
President: Øystein Brodal 
Innk. President: Per Frode Rismark 
Sekretær: Ole Enger 
Kasserer: Søren Pyntlund 
Past President: Arne Nielsen 
Styremedlem: Morten Pehrsen 

Månedsbrevkomité: 
Per Brevik – Stein Juliussen – Arne S R Nielsen- 
Hans Erik Pedersen --Steinar Kjuus  
 
Stoff til månedsbrevet: 
e-post: perbrevik46@gmail.com   
www.skjeberg.rotary.no   

mailto:e-post:%20pebpost@c2i.net
http://www.skjeberg.rotary.no/


Referat fra klubbmøte den 7.6 2023 
 
Møtested:  Klubbmøte 
Program:  Protokolloverrekkelser  
Fødselsdag:  Stein Juliussen 
Til stede:  20 
Referent:  Hans Erik Pedersen 

Presidenten startet som vanlig med å tenne et lys for fred og vennskap. Mens forsamlingen fremdeles 

var stående, minnet han om hvor viktig denne datoen hadde vært i norsk historie. 

Stein Juliussen hadde hatt fødselsdag.  

Det ble uttrykt ønske om flere påmeldte til årsfesten. 

Herleik fortalte om treff han hadde gjort på venterommet på Lovisenberg sykehus med folk fra Vest-

Telemark. Den ene var «Fotobonden», kjent fra NRK. Den andre var en kar som hadde overtatt den 

jobben son far til Herleik hadde hatt. 

Så var det tid for komitélederne: 

Rolf Jul Strand var leder for programkomitéen. De hadde hatt tre komitémøter. Lederen var fornøyd 

med arbeidet og mente at de hadde fått til et variert program som inneholdt bl.a. to bedriftsbesøk, 

peismøter, to seniorforedrag, «Ut i det blå»-tur og bedriftskonferansen på Quality Hotell. 

Komitéen hadde hatt syv medlemmer. Rolf mente at 3-4 hadde vært nok. 

Prosjektkomitéen har vært ledet av Rune Skarning som nå dessverre har meldt seg ut. Komitéen har 

hatt to møter. De har funnet en RYLA-kandidat men skal ha en til. Hafslundsalléen er nå fullført. Det 

foreligger flere alternativer til nye prosjekter, men ikke noe er bestemt. 

Omdømmekomitéen har vært ledet av Arne Sigurd R. Nielsen. Det er avholdt ett møte. Arne har 

skrevet diverse avisinnlegg til SA om klubbens aktiviteter. Rune Larsen styrer Facebooks iden som er 

vårt viktigste ansikt utad. Per Brevik styrer fordelingen av referenter og sette sammen månedsbrevene. 

Fest- og kamerat komitéen har vært ledet av Morten Pehrsen. Det har vært avholdt tre møter pluss 

kontakt via nettet. Julemøtet på Festiviteten og Skreiaftenen på Odd Fellow var vellykkede bortsett fra 

at deltakelsen kunne vært bedre. I tillegg til kaffe på møtene sørget komitéen for rømmegrøt til 

dugnaden i Hafslundsalléen. Nå står årsfesten for døren. Morten hadde noen synspunkter som burde 

vurderes: Minst åtte personer i komitéen, viktigheten med å bestille/avbestille møtelokalet og hvor 

mange arrangementer vi skal ha (2 eller 3). Han takket Jens B. og Anna for at de stilte opp med 

møtelokale når vi trengte det. 

Rune Larsen har hatt en frirolle i arbeidet med å rekruttere nye medlemmer. Målet var 10, resultatet 

ble 0. Det skyldes ikke at det ikke var jobbet iherdig: Invitasjonsbrev, åpen Facebook gruppe, 

konferanse på Quality var noe som skulle lokke. Han anbefalte samarbeid med Sarpsborg om å 

fortsette å være synlige i media. 

Etter Rune fortsatte samtalen om rekruttering. 

Presidenten takket alle for innsatsen. Til slutt tok Jan Willy ordet og påpekte behovet for å bruke 

høyttaleranlegget. Han oppfattet selv ikke tale under 50 dB og hadde målt flere stemmer langt under 

det. 

 



Referat fra klubbmøte 16.6.2023 

Møtested:  2 etasje Odd Fellow 
Program:  Sommermøte 
Fødselsdager: Jim 15.6, Per A 20.6, Brynjulv 23.6 og Per H 11.7. 
Klapp-klapp. Men så måtte jo president Øistein fortelle at han hadde 
bursdag i dag!!  HURRA! 
Til stede:  21 festdeltakere, (12 rotarianere og 9 ledsagere) 
Referent:  Steinar Kjuus 
 
Feststemte, troppet vi opp i sommervarmen (30 gr) til koselig sommerfest, denne gang i Odd Fellow 

fine lokaler. Leskende dråper ble servert ved ankomsten og inntatt med stort velbehag.  Slips og jakke 

ble hengende i garderoben. 

I spisesalen var bordet flott dekket og presis kl 19.00 gikk vi til bords, med lystenning for fred og 

glede. Praktiske opplysninger ble gitt, glassene ble fylt, og velkomstskålen til bords kunne 

gjennomføres.   

Kveldens meny var spekemat, noe alle gledet seg til. Men først skulle vi jo synge velkomstsangen, 

Hjulets Historie. Da ingen av de beste forsangerne våre var til stede, og mange lurte på melodien, ble 

det en nølende start. Men Presidenten tok lederskap og vi kom igjennom, bedre og bedre etter hvert. 

Husets kokk, Øystein, hadde gjort klart et flott spekematbord med variert og nydelig spekemat og 

tilbehør. Velsmakende og godt, og praten gikk livlig rundet bordet.   

Neste sang, Rosa på ball, gikk kjempegodt.   (Det skulle nå bare mangle da!) 

Så var det tid for årsberetningen, som presidenten leste opp.  Det vitner om god aktivitet i klubben, 

selv om målet om 10 nye medlemmer, resulterte i   -3. Nå er vi 33 medlemmer, med en 

gjennomsnittlig fremmøteprosent på 55.   Digital utvikling, Gaven til Frelsesarmeen, Mary`s venner 

og Qualityseminaret ble spesielt fremhevet.  Applaus for årsmeldingen. 

Skål og småprat, noen vitseeksempler og muntre kommentarer rundt bordet ga god stemning i 

sommervarmen. 

Etter Takk for maten-sangen, var det igjen tid for det litt formelle:  

Presidentskifte!  Presidenten holdt sin andre avskjedstale som president og takket for godt 

komitearbeid, god innsats, aktivitet og samarbeid i klubben. 

Så ble Per Frode Rismark, også han for 2. gang overrakt presidentkjedet og møte- klubben. Han gledet 

seg sa han, og lovet å gjøre sitt beste. Komiteene er klare, neste års president er klar, og vi har en 

klubb vi er glad i. Vi satser på ungdommen, sa Per F, og vi er jo unge til sinns alle sammen.  Så var det 

et ønske om noen damer i klubben, kom igjen! 

Han overrakte blomster til Berit, Øisteins kone, og Past president-nål til Øistein. 

Applaus, skål og lykkeønskninger. God og 

optimistisk stemning. Flere burde ha fått oppleve 

dette. Rune, vår AG hadde også noen pene ord han 

ville si til Øistein. Men her overtok Per Frode raskt, 

og så var det klart for kveldens store overraskelse, 

Utnevnelse av Øistein til Paul Harris Fellow. 

14 av klubben medlemmer er PHF, nå er vi 15.  

Øisteins PHF egenskaper, som: Sosial, engasjert, 

ideskapende, prosjektorientert, samfunnsengasjert, 

fremmøte %, Rotarykunnskap og aktiv Rotary PR 

ble nevnt, før Certifikat og nål ble overrakt av Rune.  

Velfortjent og hyggelig, og en overrasket Øistein 

takket hjertelig. 

Da var vi ferdige ved bordet, og kaffen, + evt. 

tilbehør, samt stor og velsmakende bløtkake ventet i 

salongen.  Her slo vi oss ned ved tre småbord, og fortsatte en hyggelig kveld sammen. 

Takk til komiteen for et flott og godt gjennomført sommermøte, og takk til Odd Fellow for deilig mat 
og service. 



Referat fra klubbmøte 18. juni 2008  
 

Møtested:  Folkvang                                    M I M R E S I D E N
Program:  Faktor gruppen, Planbo 
Gjester:  Lasse Fosby og Johan Bernhard Stenerød 
Tilstede:  80 % 
Møtt i andre klubber:  Thor Otto og Kåre J. 
Fødselsdag:  Jim Johansen 16/6 (70 år), Øistein Brodal 16/6 
Referent:  Jan Willy Damsleth 

 
 
Per Halvorsen svinger oppvask kosten og møtet er satt. En noe feminin ”klubbe” i forhold til 
president ”Thor med hammeren” saftige svingslag ved møtestart. 
Presidenten er på ferie ble det opplyst, slik at påtroppende vikarierer. 
 
Per Løkkevik refererte fra dugnaden på Storedal Senteret der fem personer i klubben malte 
hovedhuset i flere vendinger. Værforholdene var ikke de beste, da regn og faktisk også hagel 
omvandlet deler av område til dårlig skiføre. Malingen blåste til tider av kosten. Vestveggen er 
derfor spraymalt for de som vil sjekke resultatet. Dugnaden ble utført etter beste trapes 
kunstneriske innslag da Per ufrivillig møtte bakken. ”Stilen” for den som gikk på planken på 
stillaset var en mellomting mellom telemark nedslag og fakkel bærer. Ubeskrivelig flott sådan.  

 
Kveldens foredragsholdere ble introdusert på en artig måte av Kai 
Brandstorp.  
 
Klubbens fremmøtte fikk nå et 
innblikk i Faktor Eiendom, 
Gruppen, med ca 20 
datterselskaper og som er 
børsnotert. Det manglet ikke 
på visjoner og fremtidstro for 
disse to personene som også 
var kommet godt i gang sin 
enorme fabrikk ved Rudskogen 
motorsenter. Konseptet er å 
serieprodusere 
bygningskropper for bygg i 
flere etasjer. 
 

På stedet skal det også lages salgslokaler og 
prøveleiligheter. Totalt vil dette gi jobb for over hundre 
personer. Med skarpt blikk registrerte undertegnede 
tilhørernes ansiktsuttrykk som vil kan kalle ”hakeslepp”. 
For de fleste kunne prosjektet kanskje minne om 
fantasier i vill flukt, men samtidig var det solide realiteter 
som ble vist frem. 
 
     

 
 
     
      
 
 



Sistesia   Statistikken  

 
 

 
 
 
(Prosenten er beregnet ut på "gamlemåten" 
dvs. antall fremmøtte og antall medlemmer) 
 
 
 

Statistikken for Rotaryåret 2022-23 
 

Fremmøte 1. halvår   
2. 
halvår   Totalt 

Etternavn Fornavn Møtt %   Møtt % % 
Andersen Per 0 0,0   0 0,0 0,0 
Bergh Svein Arne 0 0,0   0 0,0 0,0 
Brandstorp Kai  12 63,2   12 54,5 58,9 
Brevik Per 19 100,0   15 68,2 84,1 
Brodal Øystein 15 78,9   21 95,5 87,2 
Damsleth Jan W 13 68,4   18 81,8 75,1 
Enger Ole 14 73,7   14 63,6 68,7 
Ervik Rudolf 14 73,7   10 45,5 59,6 
Grønnerød Jens B 15 78,9   18 81,8 80,4 
Guslund Hans Kr. 8 42,1   13 59,1 50,6 
Halvorsen Per 15 78,9   11 50,0 64,5 
Haug Ivar 7 36,8   14 63,6 50,2 
Johansen Jim 12 63,2   14 63,6 63,4 
Juliussen Stein 7 36,8   8 36,4 36,6 
Kjuus Steinar 14 73,7   19 86,4 80,0 
Larsen Rune 17 89,5   18 81,8 85,6 
Lunde Kjell  10 52,6   15 68,2 60,4 
Lystad Tor 15 78,9   18 81,8 80,4 
Løkkevik Per 6 31,6   10 45,5 38,5 
Magnusen Per Inge 16 84,2   18 81,8 83,0 
Nielsen Arne 17 89,5   17 77,3 83,4 
Pedersen Hans Erik 14 73,7   10 45,5 59,6 
Pehrsen Morten 12 63,2   17 77,3 70,2 
Pyntlund Søren 5 26,3   2 9,1 17,7 
Rismark Per Frode 14 73,7   16 72,7 73,2 
Rønningen Herleik 17 89,5   17 77,3 83,4 
Skjeltorp Svend O 2 10,5   2 9,1 9,8 
Strand Rolf Jul 17 89,5   20 90,9 90,2 
Sundby Per 12 63,2   19 86,4 74,8 
Westberg Jens H 13 68,4   20 90,9 79,7 
Winsvold Jørgen 14 73,7   11 50,0 61,8 
Ørseng Thor 14 73,7   18 81,8 77,8 

Møter totalt 19     22     

 

Øistein Brodal Morten Pehrsen 

Jens B Grønnerød Per Frode Rismark 

Hans Kr. Guslund Herleik Rønningen 

Steinar Kjuus Per Sundby 

Rune Larsen  

7/6 16/6 Sommerferie 

58,8 36,4   

Prosent til stede  100 % i Juni 




